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Plaats 

Arnhem, Grensweg 2 

Datum 

27 november 2023 

Kenmerk 

2210299/20231127/MK 

Behandeld door 

Mitchell Klarenbeek 

 

1. Opening 

Timon Bulten, ICSadviseurs, opent de avond en heet iedereen welkom. Op 3 juli 2023 was de eerste 

wijkbijeenkomst waar buurtgenoten werden geïnformeerd over de nieuwbouwplannen en het 

schetsontwerp (SO). Het doel van deze tweede bijeenkomst is om de buurt verder te informeren over 

de voortgang van het project en vragen te beantwoorden die mensen uit de wijk hebben, doormiddel 

van Q&A en post-its te plakken op de impressie borden. Na deze wijkbijeenkomst zullen er meer volgen 

om eenieder goed op de hoogte te houden van de ontwikkelingen.  

 

2. Kennismaken met Guido  

Erik-Jan Hakvoort (locatiedirecteur) heet iedereen welkom namens GSG Guido. Hij geeft aan sinds 1 

september 2023 Janine van Drieënhuizen (oud locatie directeur) opgevolgd te hebben en dat het voor 

hem een bijzonder moment was om in te stappen. Dit omdat er een nieuwe school gebouwd gaat 

worden en dat veel uitdagingen met zich meebrengt. 

De school 
Guido Arnhem is een kleine Christelijke Voortgezet Onderwijsschool met ca. 200 leerlingen. De school 

biedt leerlingen onderwijs voor de niveaus VMBO, TL en HAVO. De school kent veel verschillende 

kinderen waarin aandacht voor het individu voorop staat. Vanwege de kleinschaligheid van de school 

kennen leerlingen en docenten elkaar allemaal en weten zij zich gezien. Het motto van Guido is: ‘We 

doen het samen’. 

 

3. Het project 

Aanleiding project 

Het huidige schoolgebouw is in de jaren ‘50 gebouwd en door de jaren heen sterk verouderd. Het 

gebouw is nu aan vervanging toe. In de zomer is dit te merken door de hoge temperaturen in het 

gebouw en in de winter moeten leerlingen soms hun jas aanhouden. Daarnaast kan Guido, door de 

beperkingen van het oude schoolgebouw, het onderwijs niet meer geven zoals ze dit zou willen. Guido 

ziet onderwijs niet alleen als leren in een lokaal, maar ook door te leren in de maatschappij, waarbij 

leren en ontwikkelen ook buiten de school plaatsvindt. Met deze gedachte vindt Guido dat de school 

open moet zijn en meer moet bieden dan alleen onderwijs in een lokaal. Het betrekken van de wijk en 

samen met maatschappelijk partijen samenwerkingen aangaan is wat Guido wil. Een nieuw 

schoolgebouw kan hierin faciliteren. 

 

4. In gesprek met.. 

De nieuwe school zal op de Geitenkamp blijven, het is een vertrouwde plek en leerlingen voelen zich er 

thuis. Ook Guido voelt zich hier thuis. Het contact met de buren en wijkgenoten is prettig. En Guido 

werkt veel samen met andere partijen in de wijk, binnen de Arnhem Oost-aanpak, maar ook 

daarbuiten. Om een nieuwe school te kunnen bouwen op hetzelfde plangebied dient de oude school 

gesloopt te worden.  

Erik-Jan gaat in gesprek met Paulien Toonen en Karin Helsen, twee partners van Guido in de wijk. 



 

Paulien Toonen 

Paulien is wijkmanager binnen Team Leefomgeving van de Gemeente Arnhem. Ze is nauw betrokken 

bij de leefomgeving van onder andere de wijk Geitenkamp. Ze gaat graag met mensen in gesprek om 

te kijken wat nodig is voor de verbetering van de wijk en omgeving.  

Paulien haar missie: Het is belangrijk dat alle mensen prettig kunnen wonen in hun wijk met voldoende 

groen en voorzieningen. Maar ook dat er in de wijk uitnodigende gebouwen zijn waar mensen heen 

kunnen en hen een fijne plek biedt. Die taak ligt onder andere bij de gemeente. 

Kijk op de toekomst: In de toekomst moeten er plekken in de wijk zijn waar bewoners heen kunnen 

gaan voor muziek, koken of een voorstelling. Het doel hierachter is dat mensen samen een activiteit 

kunnen doen. Verder zijn goede, open en uitnodigende buitenruimtes nodig voor kinderen en jongeren. 

Karin Helsen 

Karin is directeur van de basisschool De Witte Vlinder en heeft een verbindende rol in de wijk 

Geitenkamp. Ze ziet school als een oefenplaats voor het leven en een plek waar kinderen zich kunnen 

voorbereiden op het leven na school.  

Karin haar missie: Een zo goed mogelijk aanbod geven om kinderen te laten groeien en met een goed 

gevulde rugzak de stap te laten maken naar de middelbare school.  

Kijk op de toekomst: De Witte Vlinder doet al veel samen met Guido, maar kunnen deze samenwerking 

nog verder uitbreiden. De overgang van basisschool naar middelbare school kan nóg beter, ook voor 

leerlingen die meer uitdaging nodig hebben of juist meer hulp nodig hebben met leren. Te denken valt 

aan een verlengde leerlijn waar de Witte Vlinder na schooltijden gebruik kan maken van faciliteiten die 

in het nieuwe schoolgebouw van Guido komen.  

 

5. Tijdelijke huisvesting 

De school zal vanaf 8 januari 2024 haar onderwijs geven aan de Zijpendaalseweg te Arnhem. Tijdens de 

dagen voor de kerstvakantie zal het druk zijn met vrachtauto’s om alle inventaris van de school te 

verhuizen naar de tijdelijke locatie.  

De oude school zal leegstaan tot deze gesloopt wordt. Guido is bezig met leegstandsbeheer en zal de 

mensen die direct naast de school wonen informeren als hier meer informatie over bekend is. Guido is 

telefonisch altijd bereikbaar voor incidenten die plaatsvinden bij de leegstaande school. 

Om afscheid te nemen van het oude schoolgebouw organiseert Guido op 15 december een 

bijeenkomst voor alle mensen die zich betrokken voelen bij de school. 



 

 

6. Het ontwerp 

 

Voorlopig ontwerp 

De architect is begonnen met ontwerpen aan de hand van de ruimtelijke en planologische kaders en 

het Programma van Eisen , waar de ‘harde’ randvoorwaarden in staan, zoals de benodigde vierkante 

meters en het aantal lokalen. Daarnaast is met de ‘zachte’ randvoorwaarden, of te wel, de identiteit 

van het gebouw gewerkt aan de eerste schetsen. De architect is in 4 stappen tot een schetsontwerp 

gekomen. Als eerst is het gebouw compacter gemaakt, daarna is het hoogteverschil van het terrein 

meegenomen in het ontwerp, hierdoor kan er een fietsenkelder onder het gebouw gesitueerd worden, 

verder is de vierkante vorm deels ‘afgesneden’ om zoveel mogelijk groen te behouden, als laatst heeft 

het gebouw ronde hoeken gekregen en daarmee een zachte en vriendelijke uitstraling.  

 



De ingang van de nieuwe school blijft op nagenoeg dezelfde plek zitten als bij de oude school. Bij het 

binnenkomen is er een grote centrale ruimte waar plek is voor ontmoeten en chillen. De nieuwe school 

heeft geen klassieke gangen en biedt ruimte voor samenwerken op leerpleinen. Daarmee het gebouw 

flexibel in gebruik. De praktijk- en technieklokalen bevinden zich op de begane grond. De eerste 

verdieping heeft een vide; vanaf daar kan in de centrale aula gekeken worden. Verder zijn op de 

eerste verdieping de theorielokalen, kantoren en vergaderruimten te vinden. 

 

Terrein 

Voor het ontwerp van het terrein was het uitgangspunt om zoveel mogelijk groen te behouden. 

Daarom is gekozen om de huidige parkeerplekken te behouden en op het verharde gedeelte. Het 

gebouw is zodanig vormgegeven dat overlast beperkt wordt. Aan de achterzijde wordt het terrein 

afgesloten met twee hekken (één aan de noordzijde en één bij de parkeerplaats. Vanuit de omgeving 

is er vervolgens veel zicht op de voorzijde van het gebouw en zijn er geen hoekjes waar mensen zich 

makkelijk kunnen schuilhouden. Aan de oostzijde is een pad gemaakt waar fietser naar de fietsenkelder 

kunnen. Achter de ingang van de fietsenkelder is ruimte voor een afgesloten moestuin. 

 

7. Voorlopige planning 



De komende weken verhuist Guido naar de Zijpendaalseweg. Het huidige gebouw komt tijdelijk leeg te 

staan. Tot en met de zomer 2024 wordt er gewerkt aan het technisch ontwerp. Net voor de 

zomervakantie zal een sloopaannemer beginnen met het slopen van het oude schoolgebouw. Deze 

werkzaamheden zullen duren tot ongeveer het einde van 2024. 

Na het slopen kan er begonnen worden met de bouw van de nieuwe school. De bouwperiode duurt 

ca. 1 jaar en zal lopen vanaf eind 2024 tot en met eind 2025. Na de kerstvakantie van 2025 zal, volgens 

planning, de school in gebruik worden genomen en krijgen de leerlingen hun eerste lessen in hun nieuw 

schoolgebouw. 

Vóór elke mijlpaal (of grote gebeurtenis) worden directe buren geïnformeerd. Dat kan via een brief in 

de brievenbus of middels een informatieavond. 

 

8. Vragen 

Hoeveel nieuwe leerlingen kunnen er naar de nieuwe school? 

Guido heeft nu 200 leerlingen op haar school zitten. Het nieuwe schoolgebouw biedt ruimte voor 

maximaal 270 leerlingen. De verwachting is dat het aantal leerlingen de aankomende jaren langzaam 

zal groeien van 200 naar 270.  

 

Komt er een lift in het gebouw? 

Ja er komt een lift in het gebouw. Daarbij wordt het gebouw ontworpen aan de hand van de integrale 

toegankelijkheid standaard en de Arnhemse Standaard Toegankelijkheid. 

 

9. Overige opmerkingen (post-its) 

▪ Zorgen om hangjongeren na schooltijd 

▪ Creatief atelier voor de wijk (in handenarbeidlokaal) 

 

10. Afsluiting 

Timon Bulten dankt eenieder voor hun aanwezigheid en inbreng.  

Meer informatie kan gevonden worden op de website ‘Guido Bouwt’ via: https://guido.nl/arnhem-

bouwt/. Hier wordt de komende periode alle informatie over de nieuwbouw gedeeld, waaronder de 

verslagen van de bijeenkomsten. Ook kunnen mensen zich aanmelden voor de nieuwsbrief die 

speciaal gericht is op de ontwikkelingen van de nieuwbouw. Verder zijn mensen uit de wijk altijd 

welkom om een keer naar binnen te lopen en bijvoorbeeld Erik-Jan, Paul of Marcel aan te spreken voor 

vragen die er zijn. 
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